
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, May 7, 2023 

MESSAGE: God judges between David and Saul 

PASSAGE: I Samuel 24: 1-22  

PRINCIPLE: God blesses those who trust His plan and leave vengeance to Him. 

ASK YOUR CHILD:  What opportunity did David have?  What did David’s men tell him to do?  

Why did David feel bad about cutting off the edge of Saul’s robe?  After Saul left the cave, 

what did David do?  What did David pray that God would do?  What did Saul do when he 

heard David’s speech?  How did Saul’s response encourage David?  Who else refused to take a 

shortcut on the way to becoming king?     

APPLY:  Do you find it easy or hard to wait for God’s timing?  Why is God’s timing best?  Do 

you ever get impatient with your parents and complain when you don’t get what you want fast 

enough?  What can you learn from David?  How do you respond when you feel someone has 

treated you unfairly?  Do you react rashly, or do you stay under control and speak logically, 

with respect and humility?            

以下是 2023 年 5 月 7 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 神在大衛和掃羅之間所作的判斷 

 

經文: 撒母耳記上 24: 1-22 

 

中心思想: 神會保佑那些相信祂的計劃並將復仇的權柄歸給祂的人。 

 

問你的子女: 大衛有什麼機會？大衛的手下告訴大衛要他做什麼？為什麼大衛對割下掃

羅袍子的邊角感到難過？掃羅離開洞穴後，大衛做了什麼？大衛祈求神做什麼？掃羅聽

到大衛的話以後做了什麼？掃羅的反應如何鼓勵大衛？有誰不肯在稱王之路上走捷徑呢？ 

 

應用: 你覺得等候神的時間是容易還是難呢？為什麼神的時間表總是最好的？當你沒有

足夠快地得到你想要的東西時，你是否曾經對你的父母不耐煩並且抱怨？你能從大衛身

上學到什麼？當你覺得有人對你不公平時，你會如何回應？你是輕率地做出反應，還是

保持克制，說話合乎邏輯，保持尊重和謙遜？ 


